
                                                                Protokół Nr 1/06 
                        z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu 
                                               odbytego w dniu 16.stycznia 2006 roku. 
 
Obecni według załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 15.30. 
 
Porządek posiedzenia był następujący: 
 
1.Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
2.Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania  
   czystości i porządku na terenie miasta Białogardu – druk CC. 
3.Propozycje do ramowego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2006     
   do końca kadencji. 
4.Propozycje do ramowego planu pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2006 
   do końca kadencji. 
5.Podsumowanie działalności Komisji rewizyjnej w roku 2005. 
6.Sprawy różne: 
- korespondencja skierowana do Komisji: 
a) kopia ustaleń pokontrolnych RIO w szczecinie dotycząca realizacji zamówień 

publicznych w Urzędzie Miasta w Białogardzie w latach 2003-2005. 
7.Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przebieg posiedzenia był następujący: 
 
Ad 1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
 
Po przywitaniu uczestników posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący Komisji – 
Andrzej Adamczewski. 
Złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie Sprawy różne : wybór wiceprzewodniczącego 
komisji. 
Przegłosowano porządek wraz z poprawką: 
za-4 (jednogłośnie ). 
Porządek został przyjęty i przystąpiono do jego realizacji. 
 
Ad 2 Rozpatrzenie i zaopiniowani projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania  
          czystości i porządku na terenie miasta Białogard – druk C. 
 
Projekt przedstawiła M.Barcicka, Zastępca Naczelnika Wydziału ZPOŚ. 
Powiedziała, że z odpadów trzeba wybierać i selekcjonować odpady niebezpieczne dla 
środowiska. 
Opłaty- kary dzielone są na poszczególne fundusze. Ci przedsiębiorcy mogą tworzyć 
organizacje odzysku. U nas pojawiła się taka organizacja. Głównie chodzi o małe baterie 
galwaniczne. Jest to dodatkowy element zbioru. 
Odpady do kompostowania, każdy mieszkaniec powinien sam kompostować. 
Radny T.Szwed – powiedział, że papiery są palone na każdym prawie podwórku. 
M.Barcicka –powiedziała, że zbieranie makulatury jest formą zachęty. Gdy zostaną ustalone 
stawki maksymalne to ludzie zaczną się zastanawiać. 
Po podjęciu uchwały przez Rade zostanie opracowana ulotka, zawierająca odpowiednie 
informacje dla mieszkańców. 
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Obecnych  na posiedzeniu jest 6 radnych. 
Radny P.Szykowny – zapytał, co będzie, gdy wspólnota mieszkaniowa odmówi. 
M.Barcicka – odpowiedziała, że tego nie przewiduje się. 
Radny P.Szykowny – trzeba zapytać czy warto brnąc do niepotrzebnych spraw sądowych. 
M.Barcicka- powiedziała, że jeśli nieruchomość nie może realizować swoich zadań to wtedy 
można odgórnie im to narzucić w postępowaniu administracyjnym, bo wiele nieruchomości 
sprzedano po obrysie. 
Radny P.Szykowny – zapytał, czy nie lepiej, żeby Miasto wskazało wspólnocie konkretne 
miejsce. 
M.Barcicka – odpowiedziała, że była wstępnie tak propozycja, w budżecie nie ma środków. 
Radny T.Szwed – powiedział, że popiera kolegę Szykownego, Miasto powinno to narzucić 
mieszkańcom. 
To Miasto powinno wyznaczyć kilka punktów. 
Radny P.Szykowny – stwierdził, ze wspólnocie trzeba wskazać miejsce. 
M.Barcicka – powiedziała, że w pierwotnych zamierzeniach Wydział Infrastruktury miał 
przygotować propozycje, Wydział Gospodarki Nieruchomościami miał wyznaczyć obszar. 
Trzeba przestrzegać i egzekwować. 
Radny P.Szykowny – zapytał, czy wspólnota jest w ogóle strona, zarządza przecież tylko 
częścią wspólną nieruchomości. 
Radny W.Czurko – zapytał, czy będzie egzekwowane właściwe ustawianie kontenerów. 
M.Barcicka – powiedziała, że Burmistrz wyda decyzję i zobowiąże do wyposażenia  
w śmietnik. Będzie wykonanie zastępcze. 
Radny W.Czurko – zapytał, jak Wydział ZPOŚ sprawdza przyłączenie nieruchomości do 
kanalizacji. 
M.Barcicka – odpowiedziała, ze główne budynki BTBS ( Kisielice Nr 4 i Nr 6 ), 
będzie prowadzone postępowanie administracyjne, potrawa od 3 do 6 miesięcy. 
Był podpisany protokół przez BTBS, który miał się tym zająć. 
Radny A.Adamczewski – stwierdził, że autor projektu, chyba ma jakąś wizję. 
Przegłosowano projekt uchwały druk-C: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się –3 
Opinia pozytywna. 
 
Ad 2 Sprawy różne. 
 
Radny P.Szykowny – poprosił, aby Komisja Rewizyjna skierowała zapytanie o ocenę 
prawną do kogo należą znaleziska z wykopalisk. 
Jeśli należą do Skarbu Państwa a reprezentantem tu na terenie jest Starosta to wydaje się jemu 
że, te rzeczy powinny powrócić do Miasta. 
Wniosek przegłosowano: 
za-6 (jednogłośnie ) 
Wniosek przeszedł. 
 
Propozycje do planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2006 do końca 
kadencji. 
Radny A.Adamczewski – powiedział, żeby przedstawić efekty ZBiLK i realizacji 
programu naprawczego BTBS Sp. z O.o. w II kwartale 2006 roku. 
Radny A.Gajlewicz – zaproponował, dopisnie zapisu: ZOSiK, spólki miejskie oraz 
jednostki organizacyjne Miasta. 
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Ponadto spotkać się z rewidentem Urzędu Miasta w sprawie planu kontroli ( jakie 
kontrole, zalecenia pokontrolne ) – ustalić termin spotkania. 
W planie pracy ująć także posiedzenia wyjazdowe do Spółek miejskich i miejskich 
jednostek organizacyjnych. 
Przegłosowano projekt planu z poprawkami: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się –3 
Opinia pozytywna. 
Radny P.Szykowny – powiedział, by zapytać Burmistrza, jakie braki wystąpiły przy 
realizacji inwestycji szkolnych, czy przy innych inwestycjach miejskich. 
Radny T.Szwed – stwierdził, że wysypisko w Karlinie jest bardziej konkurencyjne od tego 
w Leszczynie. 
Kołobrzeg podpisał umowę na I kwartał 2006r. z Leszczyną.Potężny problem z wysypiskiem 
ma miasto Szczecin. 
Radny P.Szykowny –powiedział, że trzeba naciskać na właściciela wysypiska by przedstawił 
propozycje na rok 2007. 
Radny A.Gajlewicz – powiedział, że nie ma stanowiska Burmistrza wobec wysypiska, 
wobec rury a także innych spraw w mieście. 
Radny A.Adamczewski – poinformował, że składka w Związku Miast i Gmin Dorzecza 
Parsęty wzrosła od 2 zł od mieszkańca. 
Radny A.Gajlewicz – powiedział, że radni powinni otrzymać informacje od Burmistrza, 
który jest członkiem Zarządu Zgromadzenia. 
 
Wybór wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny W.Czurko – zgłosił kandydature radnego T.Szweda. 
Kandydat wyraził zgodę: 
Przewodniczący Komisji – zapytał , czy są inne kandydatury. Innych zgłoszeń nie było. 
Przegłosowano kandydature radnego T.Szweda: 
za-5 ( jednogłośnie ). 
W wyniku glosowania radny T.Szwed został wiceprzewodniczącym Komisji Rewizyjnej. 
 
Ad 3 Zamknięcie posiedzenia. 
 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie zakończono o godzinie 17.00. 
 
 
Protokółowała: D.H.-Sz.                                              Przewodniczący komisji: 
                         
                                                                                          Andrzej Adamczewski 
 
 
 


